
PROTOKÓŁ 

z XXII w kadencji 2018 - 2023 Sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie w dniu                       

30 września 2020 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar nieobecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Łakomiec Henryk obecny   

9 Obara Mirosław obecny   

10 Pająk Arkadiusz obecny   

11 Pałac Marcin obecny   

12 Salwa Anna obecna   

13 Słoma Paweł obecny   

14 Stępień Małgorzata obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 



1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie. 

 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 18:28 

 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

p. Cezary Błach – Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik –Z-ca Burmistrza  

p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy  

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  

p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji  

 

Goście: 

p. Maria Zuba - Doradca Wojewody Świętokrzyskiego 

p. Andrzej Karpiński - Dyrektor SOK "Kuźnica" 

p. Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor M/G Biblioteki Publicznej 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 14 radnych. 

 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM wyznaczył radnego Pawła Słoma. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

    4.a. odczytanie projektu porządku obrad, 

 

Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad.   

 

Pan Wiesław Biskup - radny wnioskował o zdjęcie z porządku obrad punktu 17 tj. projektu uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, poboru podatków w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów.  

 

 

4.b. głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, poboru podatków w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów 

Wniosek radnego Biskupa został odrzucony.  



 

 

głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości, poboru podatków w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 5 35.71 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 9 64.29 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika PRZECIW 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW 

7 Kutwin Tomasz PRZECIW 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław PRZECIW 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin PRZECIW 

12 Salwa Anna PRZECIW 



13 Słoma Paweł PRZECIW 

14 Stępień Małgorzata PRZECIW 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad, 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad, 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław PRZECIW 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław ZA 



10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Przyjęcie protokołów z XIX, XX i XXI - ej sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołów z XIX, XX i XXI - ej sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 



6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Pani Maria Zuba - doradca Wojewody Świętokrzyskiego poinformowała, ze zakończyły się 

konsultacje nad strategią Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 - 2027.. Dokument został 

przygotowany przez Urząd Marszałkowski w konsultacji z gminami. Na podstawie tego 

dokumentu gminy będą mogły czynić starania o pozyskanie środków na inwestycje. Pytała, czy 

Gmina Suchedniów włączyła jakieś inwestycje do tego dokumentu? Poinformowała, ze w dniu 

wczorajszym spotkała się z Marszałkiem w oczekiwaniu, że wpłynie wniosek z Gminy 

Suchedniów na pozyskanie środków unijnych. Wniosek taki nie wpłynął.   

Wspomniała o rozmowach prowadzonych z Burmistrzem o podjęcie prac zmierzających do budowy 

południowej obwodnicy miasta i gminy celem uwolnienia o nadmiernego ruchu pojazdów. Zdaniem 

Pani Zuba nie było zainteresowania ze strony Burmistrza tym tematem. Nie zgłoszono takiego 

zadania do strategii województwa. Z inicjatywy mojej i mieszkańców udało się przekonać 

Marszałka, aby wpisać to zadanie i będzie ono konsultowane z mieszkańcami. Wskazywała iż będzie 

możliwość pozyskiwania środków z budżetu unijnego i programu walki z pandemią covid jak 

również ze środków krajowych. Apelowała do władz miasta o zainteresowanie się tym tematem                       

i podjęcie działań na pozyskanie środków z tych programów.  

 

Pani Halina Ostrowska - Sołtys wsi Krzyżka: 

- zwróciła się do Burmistrza MiG o naprawę drogi na Krzyżce na całej długości gdzie są powybijane 

dziury w asfalcie oraz remont przed zimą drogi na górnej Krzyżce; 

- pytała na jakim etapie jest sytuacja z lokalem gminnym w sołectwie, chcemy założyć koło 

gospodyń, ale formalnie nie mamy lokalu.  

 

Pani Teresa Sułek - Przewodnicząca osiedla nr 7 : 

- w tematyce odbioru odpadów, poinformowała ze mieszkańcy są zbulwersowani drastyczna 

podwyżką za odbiór, pytała, czy firma jest sprawdzana jak śmieci te odbiera? Mieszkańcy nie 

otrzymali również zawiadomień o podwyżce; 

- wskazywała na konieczność remontu drogi w stronę Rejowa, która wymaga poprawy niezwłocznie 

oraz remontu ul. Stokowiec; 



7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny :  

- odniósł się do artykułu Echa Dnia gdzie napisano, ze grupa gmin łączy siły aby pozyskiwać środki, 

czy Gmina Suchedniów też będzie w tej grupie? Czy Suchedniów będzie proponował realizację jakiś 

inwestycji w ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich? 

- pytał dlaczego Gmina złożyła tylko 4 projekty o pozyskanie środków z  programu Covidowego,                  

nie znalazł się tam projekt ul. Józefów (oświetlenie i remont drogi); 

- apelował o koszenie rowów przydrożnych po obu stronach drogi.  

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG:  

- poinformował, że w miarę posiadanych środków będą łatane i poprawiana jakość dróg; 

- w najbliższym czasie będą naprawiane drogi na Krzyżce, czynione są również starania i działania 

aby jak najszybciej uregulować sprawę lokalu na Krzyżce; 

- poinformował, ze firma odbierająca odpady jest kontrolowana, zawiadomienia o podwyżce są 

sukcesywnie rozsyłane do mieszkańców, jesteśmy w trakcie konkursu na nabór pracownika na 

stanowisko ds. ochrony środowiska (na miejsce zmarłego pracownika); 

- poinformował, że do funduszu covidowego złożono 4 wnioski (kanalizacja ul. Żeromskiego, 

modernizacja oczyszczalni ścieków, modernizacja ul. Stokowiec i budowa kawiarni w Ośrodku 

Sportu i Rekreacji). Większość z nich opiewa na kwoty wielomilionowe. Gmina złożyła w ramach 

wniosku Związku Gór Świętokrzyskich do projektu strategii województwa inwestycję likwidacji 

przejazdu kolejowego. Inwestycja ta nie znalazła się jednak w projekcie strategii.  

- poinformował, że propozycja obwodnicy dyskutowana z udziałem radnych Rady Miejskiej, 

zakładająca wyprowadzenie ruchu z ul. Bodzentyńskiej i skierowania go na Ostojów i ul. Kielecką                

nie uzyska akceptacji mieszkańców. Dodał, ze większość uwag i propozycji Gmina złożyła w ramach 

Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. Jest tam też temat obwodnicy Suchedniowa. Jeszcze za nim 

powstał projekt strategii województwa wspólnie z radną Sejmiku Województwa p. Agnieszką Buras 

czyniliśmy starania aby w ramach tej strategii znalazła się przebudowa drogi nr 751 i to zadanie sie 

tam znalazło. Równolegle pracowaliśmy tez nad powstaniem projektu strategii Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich, który zostanie niebawem zaprezentowany na stronie internetowej Związku                                 

i poddany konsultacjom. 

Czynimy równie starania i prowadzimy konsultacje celem przystąpienia do związku miast leżących 

na północy województwa, kluczowym partnerem jest tu dla nas Skarżysko-Kamienna. W ramach 

Związku Gmin Gór Świętokrzyskich chcemy wspólnie zagospodarowywać przestrzeń i wypracować 

wytyczne do planów zagospodarowania przestrzennego, skoncentrować się na oszczędzaniu wody, 

bioretencji, ochronie środowiska. Wspólnie ze związkiem podejmować również działania w kierunku 

rozwoju turystyki. 

 

Pani Maria Zuba - doradca Wojewody Świętokrzyskiego zwróciła uwagę na potrzebę podjęcia 

działań, które pozwoliłyby gminie rozwijać się gospodarczo, jakie pomysły mają władze na taki 

rozwój. Apelowała o zorganizowanie spotkania z udziałem Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad, 

Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich, które pozwoliłoby na rozwiniecie tematu budowy 

obwodnicy i poinformowanie jej osoby o takim spotkaniu.  

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan 

Cezary Błach - Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu).  

 



10. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod 

nazwą "Kościelna I". 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod nazwą 

"Kościelna I" przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu). 

 

10.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego o 

projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji.  

10.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano.  

 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

pod nazwą "Kościelna I". 

 

Uchwała Nr 151/XXII/2020 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod 

nazwą "Kościelna I" stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod 
nazwą "Kościelna I". 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 



 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

11. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych na terenie Gminy Suchedniów do 

roku szkolnego 2020/2021. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Informację o przygotowaniu placówek oświatowych na terenie Gminy Suchedniów do roku 

szkolnego 2020/2021 przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (Informacja w 

załączeniu do protokołu).  

11.b. dyskusja. 

 

Pani Maria Zuba - doradca Wojewody Świętokrzyskiego pytała, czy jest potrzeba utworzenia 

żłobka na terenie Suchedniowa? Takie głosy podnosili mieszkańcy.  

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że w strategii Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich zgłoszono potrzebę tworzenia żłobków na terenach gmin. Dodał, że jakiś czas 

temu w naszej Gminie był jeden podmiot chętny na utworzenie i prowadzenie żłóbka, Rada 

Miejska podjęła uchwałę o dopłacie do każdego miejsca w żłobku, jednak ostatecznie nie doszło 

do utworzenia takiej placówki, przedsiębiorca wycofał wniosek o utworzeniu żłobka.  

 

 



12. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów o : 

12.a. przebiegu wykonania budżetu Gminy Suchedniów za I półrocze 2020 r., 

12.a.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Suchedniów za I półrocze 2020 r. 
przedstawił Burmistrz MiG - Pan Cezary Błach (informacja w załączeniu do protokołu).  

12.b. kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, o których mowa w art.226 ust.3 ustawy o finansach publicznych, 

12.b.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

12.c. przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2020 r. 

12.c.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub Dyrektorów instytucji kultury (SOK 

"Kuźnica" i M/G Biblioteki Publicznej), 

 

Informację o przebiegi wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2020 r. 
przedstawili Dyrektorzy placówek Pani Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor M/G Biblioteki 

Publicznej i Pan Andrzej Karpiński - Dyrektor SOK "Kuźnica" (informacje w załączeniu do 

protokołu).  

12.d. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Suchedniów za I półrocze 2020 r., 

 

Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy odczytała uchwałę VIII Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Suchedniów za I półrocze 2020 r. (uchwała nr 91/2020 z dnia 

19.08.2020 r. w załączeniu do protokołu). 

12.e. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach 

uzupełniających ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach. 

13.a. prezentacja tematu przez Sekretarza Gminy, 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających 

ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach przedstawiła Pani Ewa Kaniewska - Sekretarz 

Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).  

Odczytała pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Kielcach wnioskującego o powołanie 2 ławników do 

Sądu Okręgowego na kadencję 2020- 2023 oraz przedstawiła zasady wyboru 2 ławników spośród 

zgłoszonych kandydatur.  

13.b. opinia Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników, 

 

Pan Marcin Pałac - Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów                                        

na ławników odczytał protokół z posiedzenia Zespołu w dniu 28 września 2020 r., który to po 

wnikliwym przeanalizowaniu poszczególnych kandydatów na ławników jednogłośnie 



zarekomendował wszystkich kandydatów na ławników i postanowił  poddać ich ocenie Radzie 

Miejskiej, czemu radni dadzą wyraz w głosowaniu tajnym (protokół z posiedzenia Zespołu                      

w załączeniu do protokołu).  

 

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach 

uzupełniających ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach. 
 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających 
ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 



8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach w 

wyborach uzupełniających. 

14.a. opinia Zespołu ds. opiniowania Kandydatów na ławników, 

 

Pan Marcin Pałac - Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników odczytał protokół z posiedzenia Zespołu w dniu 28 września 2020 r., który to po 

wnikliwym przeanalizowaniu poszczególnych kandydatów na ławników jednogłośnie 

zarekomendował wszystkich 5 kandydatów na ławników i postanowił  poddać ich ocenie Radzie 

Miejskiej, czemu radni dadzą wyraz w głosowaniu tajnym (protokół z posiedzenia Zespołu w 

załączeniu do protokołu).  

 

14.b. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

14.c. powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

 

Na członków Komisji Skrutacyjnej radni zgłosili następujące kandydatury:  

-Marcin Pałac, Anna Salwa, Monika Bator. 

Wszyscy w/w kandydaci wyrazili zgodę uczestniczenia w pracy komisji Skrutacyjnej ds. wyboru 

ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 5 min. przerwę w obradach celem ukonstytuowania się 

Komisji Skrutacyjnej.  

Po wznowieniu obrad Pan Marcin Pałac - radny poinformował, że Komisja Skrutacyjna 

ukonstytuowała się w następującym składzie: 

Marcin Pałac - Przewodniczący 

Monika Bator - członek 

Anna Salwa – członek 

 

14.d. przeprowadzenie tajnego głosowania, 

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania i wyboru 2 ławników do 

Sądu Okręgowego w Kielcach na kadencję 2020 - 2023.  



Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rezygnuje z udziału 

w wyborze ławników.  

14.e. odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej, 

 

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Marcin 

Pałac odczytał protokół z wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach (protokół z wyboru 

ławników w załączeniu).  

 

Na ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach na kadencję 2020 - 2023 wybrani zostali uzyskując 

największą liczbę głosów: 

1) Edyta Adamiec 
2) Jadwiga Domoradzka  

14.f. odczytanie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uchwałę Rady Miejskiej w sprawie wyboru ławników 

do Sądu Okręgowego w Kielcach w wyborach uzupełniających, gdzie na ławników do Sądu 

Okręgowego w Kielcach na kadencję 2020 - 2023 wybrani zostali:  

1) Edyta Adamiec 
2) Jadwiga Domoradzka  

 

Uchwała Nr 153/XXII/2020 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach w 

wyborach uzupełniających stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 - 2038. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata 

2020 - 2038 przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu). 

15.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji.  

15.c. dyskusja, 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów pytała dlaczego inwestycje 

wprowadzane do budżetu są niedoszacowane nawet o 100% czego rezultatem jest później dokładanie 

z budżetu Gminy dodatkowych środków do poszczególnych inwestycji (przykład budowa mostu                      

na rzece Żarnówce). 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że można wprowadzić inwestycje doszacowane, 

gdy dysponujemy już projektem i kosztorysem. Planując inwestycje lub prace na wstępnym etapie 

opieramy się o wskaźniki cen sekocenbud albo doświadczenia z lat ubiegłych W tym konkretnym 

przypadku nie mieliśmy doświadczeń z inwestycją typu budowa mostu, oparliśmy się o wartość 



budowy mostu przy ul. Żeromskiego. Projektując i uwzględniając wszystkie uzgodnienia procesu 

projektowego szacowana wartość jest znacznie wyższa niż przewidywaliśmy.  

 

Pan Mirosław Obara - radny poinformował, że jego zdaniem niedoszacowanie inwestycji o 100 % 

jest niedopuszczalne i absurdalne.  

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza MiG zwrócił uwagę, że Gmina wnioskowała o dotację                  

z Funduszu Dróg Samorządowych w wys. 80 % zadania, a uzyskaliśmy dotację w wys. 50 % 

wartości zadania.  

 

Pani Maria Zuba - doradca Wojewody Świętokrzyskiego wskazała, że wysokość dotacji                            

z Funduszu Dróg Samorządowych zależy od tzw. dochodowości gminy, nie można zakładać z góry, 

składając wniosek że otrzymamy na pewno 80 % wsparcie finansowe. Ze strategii Województwa 

Świętokrzyskiego wynik, że dochodowość Gminy Suchedniów rośnie i jej możliwości rozwojowe.      

W skali kraju nie są to złe wskaźniki.  

 

Pan Cezary Blach - Burmistrz MiG powtórzył, że nie da się dokładnie oszacować poszczególnych 

inwestycji bez opracowania projektu i dysponowania kosztorysem. Uważa jednak, że należy 

korzystać z dostępnych środków i pozyskiwać je na poszczególne zadania jeżeli istnieje taka 

możliwość. Należy podejmować to ryzyko. Jeżeli radni podejmą taka decyzję, to ja jako Burmistrz 

nie będę wprowadzał poszczególnych zadań do budżetu przed zaprojektowaniem                                              

i kosztorysowaniem. Nie wiem czy dobrze zrobiłem składając 4 wnioski do funduszu covidowego, 

bo tych zadań też nie mamy w budżecie i opieramy się na kosztach szacunkowych remontu                         

np. ul. Stokowiec. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny  pytał w temacie odbioru i gospodarowania odpadów pytał,                            

czy wystarczy środków zabezpieczonych w budżecie na to zadanie w 2021 roku ? Jakie będą stawki 

za odbiór odpadów, czy zostaną zmniejszone? Na czym opierano szacunki? 

Przypomniał również o złożonym wniosku, w którym wskazywał na kupno śmieciarki przez Gminę                   

i prowadzenie gospodarki śmieciowej we własnym zakresie, co zmniejszyłoby koszty.  

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że sposób szacowania wartości zamówienia 

jeżeli chodzi o odbiór i gospodarowanie odpadami określony jest ustawą. My musimy opierać się                 

o dane faktyczne i sprawozdania z ostatniego roku. Nie można oszacować wyższej wartości 

sprawozdania, nie mającej odzwierciedlenia w wartościach faktycznych. Zawyżanie kwoty jest też 

niekorzystne przed ogłoszeniem przetargu, bowiem wskazywałoby podmiotom zamierzającym wziąć 

w nim udział, iż Gmina zdolna jest płacić wyższe kwoty niż faktyczne wynikające ze sprawozdań. 

 

Pani Maria Zuba zwróciła uwagę, że są gminy w Województwie, które grupują się, zakładają spółki 

z udziałem większościowym gminy celem prowadzenia gospodarki śmieciowej i zmniejszenia jej 

kosztów. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że analizujemy również możliwości 

przystąpienia do grupy samorządów celem współpracy w gospodarce śmieciowej i wspólnym 

działaniem. Mamy tu na uwadze głównie miasta z północnego województwa, toczymy rozmowy                  

z Prezydentem Skarżyska-Kam. Są głosy m.in. mieszkańców żeby zakupić śmieciarkę i to obniży 

koszty. Odczytał szczegółowe warunki i wymagania zawarte w Rozporządzeniu Ministra Ochrony 

Środowiska jaki należy spełnić, aby odbierać odpady. Utworzenie przedsiębiorstwa i stworzenie bazy 

będzie wiązało się z kosztami dla Gminy i mieszkańców. Dodał jednak, że wszystkie opcje są brane 

pod uwagę.  



15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 - 2038. 

 

Uchwała Nr 154/XII/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 - 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na 
lata 2020 - 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 8 57.14 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 3 21.43 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 21.43 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław PRZECIW 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław PRZECIW 



10 Pająk Arkadiusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

16. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 przedstawiła Pani 

Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).  

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

16.c. dyskusja, 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji pytała dlaczego w tym roku Burmistrz chce 

zakończyć inwestycję rozbudowy budynku SSP Nr 1 i infrastruktury szkoły przy ul. Szarych 

Szeregów w 2020 r. (a nie jak zaplanowano w 2021r.) i zaangażować tam środki rezygnując                       

z niektórych innych inwestycji w tym roku (np. budowa windy w budynku Urzędu MiG).  

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że inwestor deklarował, że jest w stanie 

zakończyć inwestycję rozbudowy szkoły i infrastruktury w tym roku. Natomiast pozostałe zadania 

inwestycyjne, nie zostaną ukończone w tym roku, stąd środki tegoroczne zaangażowane zostałyby   

na inwestycję przy ul. Szarych Szeregów.  

 

Pan Mirosław Obara - radny pytał o zasadność składania przez radnych corocznych wniosków                   

do budżetu, z których w danych okręgach nie są realizowane wskazywane zadania, a w ciągu roku 

dokonywane są wrzutki inwestycji do budżetu wraz z ich wykonaniem. Za przykład podał swój okręg 

wyborczy, do którego składa wnioski o inwestycje jednak nie są one realizowane (modernizacja                   

ul. Nowa). Dodał, że w związku z powyższym zamierza złożyć rezygnację z funkcji radnego Gminy, 

ponieważ w oczach mieszkańców jest on radnym nie potrafiącym doprowadzić do inwestycji                     

na swoim terenie.  

 

16.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

 

Uchwała Nr 155/XXII/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 



głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 8 57.14 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 4 28.57 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 14.29 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika PRZECIW 

3 Biskup Wiesław PRZECIW 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław PRZECIW 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ 



15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

17. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

poboru podatków w drodze inkasa oraz określenia inkasentów. 

17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, poboru 

podatków w drodze inkasa oraz określenia inkasentów przedstawiła Pani Urszula Nowak - 

Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

17.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Negatywną opinię Komisji o projekcie uchwały przestawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji podkreślając sprzeciw radnych na podwyższenie stawek  podatku. 

 

17.c. dyskusja, 

 

Pan Mirosław Obara - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego... pytał jaką wysokość 

środków finansowych (dochodu) Gmina może stracić nie przyjmując przedmiotowej uchwały,                        

nie wprowadzając podwyżek stawek podatku? 

 

Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy poinformowała, że będzie to kwota ok. 166 tys. zł. 

 

17.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

poboru podatków w drodze inkasa oraz określenia inkasentów. 

 

Projekt uchwały został odrzucony przez Radę Miejską.  

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, poboru 
podatków w drodze inkasa oraz określenia inkasentów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 2 14.29 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 12 85.71 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof PRZECIW 

2 Bator Monika PRZECIW 

3 Biskup Wiesław PRZECIW 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW 

7 Kutwin Tomasz PRZECIW 

8 Łakomiec Henryk PRZECIW 

9 Obara Mirosław PRZECIW 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin PRZECIW 

12 Salwa Anna PRZECIW 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata PRZECIW 

15 Zegadło Eugeniusz PRZECIW 

 

18. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia działki nr 6553/74 o powierzchni 0,0291 ha 

położonej w Suchedniowie. 

18.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia działki nr 6553/74 o powierzchni 0,0291 ha 

położonej w Suchedniowie przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

18.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego... o projekcie uchwały przedstawił Pan 

Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 



 

18.c. dyskusja, 

 

Pan Wiesław Biskup - radny pytał, czy przedmiotowa działka stanowi parking mieszkańców 

wspólnoty mieszkaniowej bloku przy ul. Dawidowicza 10 i czy jest utrzymywana w należytym 

porządku? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza potwierdził, że działka stanowi parking dla mieszkańców 

wspólnoty, który jest ogrodzony i utrzymywany w należytym porządku. 

18.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia działki nr 6553/74 o powierzchni 

0,0291 ha położonej w Suchedniowie. 

 

Uchwała Nr 156/XXII/2020 w sprawie wydzierżawienia działki nr 6553/74 o powierzchni 0,0291 

ha położonej w Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia działki nr 6553/74 o powierzchni 0,0291 ha 
położonej w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 



4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej. 

19.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu). 

19.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinie Komisji Rozwoju Gospodarczego... o projekcie uchwały przedstawił Pan 

Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 

19.c. dyskusja, 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów pytała, dlaczego jest zamiar 

sprzedaży działki w trybie bezprzetargowym? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że zakup działki umożliwi mieszkańcowi 

bezpośredni dojazd do swojej posesji. Działka ta jest długa i wąska, nie można tam wybudować 

żadnej nieruchomości, będzie służyła tylko jako dojazd. Dotychczas mieszkaniec korzystał z dojazdu 

działką sąsiada. 

 

19.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej. 

 



Uchwała Nr 157/XXII/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 71.43 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 3 21.43 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 



12 Salwa Anna PRZECIW 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 
 

20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrazenia zgody na obciążenie 

służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów. 

20.a. prezentacja teamatu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów przedstawił 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

20.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinie Komisji Rozwoju Gospodarczego... o projekcie uchwały przedstawił Pan 

Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 

20.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

20.d. głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 158/XXII/2020 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

21. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. 

21.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                       

w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

21.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 



Pozytywną opinie Komisji Rozwoju Gospodarczego... o projekcie uchwały przedstawił Pan 

Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 

21.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

21.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

Uchwała Nr 159/XXII/2020 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 



7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

22. Sprawy różne. 

 

Pani Teresa  Sułek - Przewodnicząca Osiedla Nr 7 odnosząc się do tematu śmieci i ich odbioru 

wskazywała na być może małą świadomość mieszkańców, na nieprawidłową segregację, ilość 

wytwarzanych i wystawianych odpadów, proponowała zorganizowanie otwartej debaty                                   

z mieszkańcami w tym temacie. 

 

Pan Arkadiusz Pają - radny poinformował o zgłoszeniu mieszkańców, że na skrzyżowaniu ul. 

Źródłowej i Langiewicza na początku chodnika została wyłamana cześć żeliwna studzienki 

stwarzając zagrożenie dla poruszających się tam pieszych. Sprawa została zgłoszona przez radnego 

do ZGK, postawiono tam słupek odblaskowy ale uszkodzenie nie zostało naprawione. Prosił                          

o interwencję w tej sprawie. 

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM złożył ukłon dla Pani Marii Zuba za podjęcie 

tematu budowy obwodnicy Suchedniowa i wyprowadzenia transportu ciężkiego poza miasto. 

Wskazał na problem samochodów ciężkich przewożących kruszywo, które przekraczają 

dopuszczalną prędkość na ul. Berezów stwarzając zagrożenie dla uczestników ruchu i pieszych. 

Postulował zobowiązanie służb (policji) do ukrócenia tego procederu. Zdaniem radnego część tych 

pojazdów jest też niesprawna technicznie (uszkodzone amortyzatory), czego dowodem może być 

nadmierny hałas podczas ich przejazdu. 

 

Pani Anna Salwa - radna wnioskowała o załatanie ubytków na placu przed kościołem parafialnym, 

odmalowanie pasów na ulicach Gajzlera i Kościelnej, prace te nie wymagają dużych nakładów. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- poinformował, że problem ruchu pojazdów ciężarowych zostanie ponownie zgłoszony                                  

do odpowiednich służb, zgłoszenia takie są wysyłane systematycznie; 

- poinformował. że ubytki na placu parafialnym zostały w dniu dzisiejszym załatane, jest też protokół 

ze wspólnego objazdu z Policją, przedstawicielami Starostwa Powiatowego więc będziemy 

przystępowali do malowania pasów ponieważ organem zarządzającym ruchem na drogach gminnych 

jest Starostwo Powiatowe i tam gdzie jest taka potrzeba decyduje wspólna komisja złożona z Policji, 

Burmistrza i Starostwa Powiatowego. 



 

Pan Mirosław Obara - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego... ponowił zgłaszany 

już kilkakrotnie zgłaszany swój wniosek o odmalowanie pasów przy przystanku autobusowym na ul. 

Jasnej. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM poinformował, że rozmawiał z Panem Tadeuszem 

Bałchanowskim - członkiem Zarządu Powiatu, który poinformował go, że pasy w niedługim czasie 

zostaną tam wymalowane. 

 

Pan Marcin Pałac - radny pytał: 

- kiedy zostaną rozpoczęte pracy budowy ronda na skrzyżowaniu ul Mickiewicza, Kielecka, 

Zagórska? 

- kiedy zostanie rozpoczęty przekop przez ul. Bodzentyńską jako dalszy ciąg prac modernizacyjnych 

ul. Powstańców. Jak zostanie rozwiązany tam ruch komunikacyjny na czas remontu. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że w temacie budowy ronda na dzień dzisiejszy 

trwają uzgodnienia z zarządcami dróg w sprawie organizacji ruchu na czas prowadzonych prac. 

Wykonawca przekopu i budowy ronda jest ten sam. W obecnej chwili nie jestem w stanie podać 

dokładnych dat rozpoczęcia prac. 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów wskazywała na potrzebę 

wymalowania miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych na ul. Cmentarnej pod cmentarzem. 

Szczególnie w dniu 1 listopada jest problem dla osób niepełnosprawnych z zaparkowaniem pojazdów 

w tym rejonie. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny : 

- przypomniał temat czyszczenia rowów przy ul. Leśnej, 

- pytał co będzie z budynkiem byłej siedziby SSP Nr 1 przy ul. Ogrodowej i przylegającym do 

budynku terenem? Jaka jest koncepcja władz  co do zagospodarowania tego terenu? 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- poinformował, że przedstawi radnym po zabezpieczeniu w budżecie na przyszły rok wydatków 

bieżących, jaką kwotą dysponujemy i radni zdecydują jakie zadania wprowadzą do budżetu; 

- w temacie budynku przy ul. Ogrodowej poinformował, że teren po byłej siedzibie SSP Nr 1                          

w planie zagospodarowania przestrzennego jest w chwili obecnej przeznaczony pod funkcję 

edukacyjną. Można zmienić przeznaczenie tego terenu pod warunkiem zabezpieczenia środków 

finansowych na ten cel. Będzie można przeprowadzić konsultacje społeczne z mieszkańcami, którzy 

będą mogli zdecydować w jakim kierunku wykorzystać ten teren i budynek. 
 

23. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXII sesji Rady 

Miejskiej.  

 

    Protokołował                                     Sekretarz obrad                                  Przewodniczący 

                                                                                                                          Rady Miejskiej 

Mariusz Ślusarczyk                                 Paweł Słoma                                  Krzysztof Adamiec 



 
 

 

 


